
Das wird Ihre Freunde  
und Verwandten bewegen.

This will move your  
family and friends.

Ihre Freunde und Verwandten profitieren jetzt ebenfalls  
von den günstigen Tarifen des Lufthansa CarPool.

Now your family and friends can also benefit from the  
attractive rental conditions of Lufthansa CarPool.

Family & Friends Special
exklusiv für Freunde und Verwandte von Lufthanseaten
exclusively for family and friends of Lufthansa employees



Family & Friends Special
Ab sofort steht der Lufthansa CarPool powered by Hertz On Demand auch Freunden und Verwandten 
von Lufthanseaten zur Verfügung. Nach einer einmaligen Online-Registrierung können die  
Lufthansa CarPool Fahrzeuge zu attraktiven Konditionen und ganz ohne Selbstbeteiligung genutzt werden. 
Und so funktionierts:

Registrierung
1. Der bereits berechtigte und registrierte Nutzer (Hr. Mustermann) sendet eine E-Mail an: lhcarpool@hertz.com,  

wobei er jeweils den Namen und das Geburtsdatum von max. zwei Nutzern des Family & Friends Angebotes mitteilt
2. Anschließend registrieren sich die Nutzer des Family & Friends Angebotes selbsttätig online auf www.lufthansa-carpool.de
3. Bei der Registrierung ist in Schritt 1 „Persönliche- und Kontaktdaten“ im Auswahlmenü der Konzerngesellschaft 

„Family & Friends“  zu wählen.

4. Bei der Registrierung ist in Schritt 3 der Name des bereits registrierten Nutzers (Hr. Mustermann)  
in dem entsprechenden Feld anzugeben.

5. Nach Prüfung der Registrierung wird der Account des Family & Friends Nutzers frei geschaltet und der  
persönliche Hertz-Token versandt. 

Reservierung
•	 Der Family & Friends Nutzer meldet sich mit dem persönlichen Benutzernamen und Passwort auf www.lufthansa-carpool.de an.
•	 Der gewünschte Anmietort, die Abhol- und Rückgabezeit kann nun gewählt und die bevorzugte Fahrzeugkategorie gebucht werden.

Bedingungen 

Durch jeden registrierten Nutzer des Lufthansa CarPool (nutzungsberechtigte Beschäftigte der Lufthansa Mehrheitsgesellschaften) 
können max. zwei Personen zur Nutzung von Family & Friends benannt werden. Die Angaben dieser Personen können 
frühestens nach zwei Jahren wieder ausgetauscht werden. Family & Friends Nutzer genießen keine Verfügbarkeitsgarantie im 
Sinne von fliegendem Personal oder Dienstreisenden. Bei Ausscheiden des nutzungsberechtigten Lufthansa Beschäftigten 
erlischt auch die Nutzungsberechtigung für die benannten und registrierten Family & Friends Nutzer. Eine Anmietung über 
Family & Friends ist nur für private Zwecke gestattet.



Family & Friends Special
Friends and relatives of Lufthansa employees can now also benefit from the Lufthansa CarPool  
powered by Hertz on Demand. After a one-time online registration Lufthansa Carpool vehicles can be 
booked at attractive conditions and without any excess. 
How it works:

Registration
1. The already authorized and registered user (Mr. John Smith) sends an e-mail to lhcarpool@hertz.com, in which  

he states the names and dates of birth of max. two users of the Family & Friends special. 
2. Afterwards the users of the Family & Friends special register online on the website www.lufthansa-carpool.de
3. In step 1 of the registration process, „Family & Friends” needs to be selected as Lufthansa group organization. 

4. In step 3 of the registration process,  the name of the registered LH CarPool user (Mr. John Smith) must be entered.

5. Once validated, the user account of the Family & Friends user will be activated and the Hertz Token will be sent  
to the customer.

Reservation
•	 The Family and Friends user logs in on www.lufthansa-carpool.de with the personal username and password.
•	 After choosing the preferred rental location, the start- and end time of the rental period a vehicle category can be selected  

and booked.

Terms and Conditions 

A maximum of two Family & Friends users can be appointed per registered user of LH CarPool (only authorized employees of 
a Lufthansa Group Organization). The appointed persons can only be changed after two years. No availability guarantee as for 
employees belonging to cabin crew, to employees on business trips and to executive managers is granted to Family & Friends 
users. If the authorization of the registered Lufthansa employee expires, the appointed Family & Friends users are also no longer 
authorized to use Lufthansa CarPool. The Family & Friends special is only valid for private rentals.




